
REFERAT FRA STYREMØTE I BOLIGSAMEIET 14.06.2021 

 

Til stede: 

Jan Roger Sumstad, jrsumstad@gmail.com 

Kari Anne Munro, karianne.munro@oslois.no  

Andres Belda Revert, andbelrev@gmail.com (til stede via skjerm) 

Wenche Larsen, wenchelarsen7@gmail.com 

Hans-Petter Kverneland, hpkverneland@gmail.com 

Kari Hauknes kariha@viken.no 

Referent: Kari Hauknes 

 

 

 

Vi hadde bare en sak på agendaen: 

Beboer i en av blokkene i Gjønnesskogen kan få behov for trappeheis og undersøker 

mulighetene for dette. 

Vi i styret forholder oss til reglene fra NAV (se skrivet Trappeheis i fellesoppgang - nav.no 

publisert 17.06.2014, sist endret: 07.04.2021). Det er bruker som må sende søknad, og vi er 

enige om at bruker dekker kostnader ved eventuell konsekvensutredning/brannteknisk rapport 

og tiltak som kan pålegges. Vi stemte over dette, og resultatet ble 5 for og en mot. 

Dersom trappeheis skal installeres, skal selvsagt øvrige beboere i oppgangen får god 

informasjon. 
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